
Referat af generalforsamling for KVBB onsdag d. 15.11.2023

Dagsorden i hht. gældende vedtægter 

Referent: Jan Nielsen

------------------------------

1. Valg af dirigent
Dirigent: Steffen Petersen

Dirigenten starter med at konstatere at Generalforsamlingen er indkaldt indenfor den 
angivne tidsfrist (minimum 14 dage før afholdelse) og dermed lovligt indkaldt og 
beslutningsdygtig.

2. Bestyrelsens beretning
Formand Mette Simonsen gennemgik årets medlemsaktiviteter og sæsonen i bigården som 
beskrevet i vedlagte bilag pkt. 2 (”Bestyrelsens beretning 2022/23”). 
Beretningen blev godkendt.

3. Fremlæggelse af regnskab
Kasserer Arne T. Henriksen fremlagde regnskabet, der er godkendt af vores 2 revisorer (Erik
Lassen og Søren Simonsen). De fremmødte kunne ligeledes godkende regnskabet.
Regnskabet blev godkendt.

4. Bestyrelsens forslag og planer for det kommende år, herunder 
kontingentfastlæggelse
Formand Mette Simonsen gennemgik bestyrelsens forslag og planer for det kommende år, 
herunder kontingentfastlæggelse, som beskrevet i vedlagte bilag pkt. 4 (”Bestyrelsens 
forslag og planer for det kommende år, herunder kontingentfastlæggelse 2022/23”).

Det var især spørgsmålet om metoder (traditionel ’syre’-behandling vs. de nye ’minus-syre’-
tilgange) til bekæmpelse af varroa der blev diskuteret under dette punkt, og det blev således 
klart at bestyrelsen har en opgave i forhold til at finde et ståsted i dette felt, både når det 
gælder den fremtidige varroabehandling i skolebigården og i forhold til de nye biavlere, der 
starter på begynderkurset i det tidlige forår. Ud fra diskussionslysten på generalforsamlingen
er der ikke tvivl om at det er et tema der optager mange biavlere, og som både bestyrelsen 
og de enkelte biavlere kommer til at diskutere nærmere fremover.

Det blev godkendt at bestyrelsen arbejder videre med at skifte vindue i klubhuset, hvis der 
kan skaffes kræfter og ekspertise til opgaven.

Kontingent for 2025 foreslås fastholdt på 80 kr. af bestyrelsen og det bakkes op af 
medlemmerne. 
Forslag og planer blev godkendt.
Fastholdelse af kontingent på 80 kr. blev godkendt.

5. Forslag fra medlemmerne
Ingen.

6. Valg af formand
Mette Simonsen blev genvalgt for 1 år uden modkandidater.

7. Valg af bestyrelse og suppleant
Birgit Søgaard - genvalgt for 2 år;



Helene Moth-Poulsen - valgt for 2 år;
Jørgen H. Andersen - valgt for 2 år (fratræder som suppleant midt i perioden);
Majbritt Kongstad - genvalgt som suppleant for 2 år;
Steffen Petersen - valgt som suppleant for 1 år (udfylder Jørgens suppleantpost)

8. Valg af revisorer
Erik Lassen blev genvalgt for 2 år
Henrik Andersen blev genvalgt som revisorsuppleant for 2 år

9. Evt.

Intet


